



Jumptopia™

EASTER FIESTA

28 MAR – 21 APR 2024
Stars Atrium, 1/F, Plaza Hollywood
荷里活廣場1樓明星廣場

**SCAN TO BUY
 TICKETS NOW**
 購票請立即掃描



Ready for an adventure, little bunnies? This year, join our Star of the Year, Drago, as he presents an exhilarating new experience: **Jumptopia Easter Fiesta!** Feel the adrenaline rush as you zoom down towering 6.5-meter inflatable or tackle exciting athletic challenges! Gather your friends, flaunt your skills, and strive for victory! Let's go!

各位可愛的小兔，準備好了嗎？今年我們的年度之星Drago為您帶來了全新的**Jumptopia復活節彈跳嘉年華**！親身體驗高達6.5米的超巨型充氣城堡，由滑梯最高點一瀉而下，感受速度與快感，然後再挑戰自我，置身於多個不同的競技訓練場中，誓要成為全場焦點！立即召集小隊友組隊，展現您們的非凡技術，爭奪勝利吧！Let's Go!

SINGLE ADMISSION TICKET 單次入場 (25 mins/分鐘)#

Weekday 平日 (Mon – Fri 週一至週五)	\$58
Weekend 週末 (Sat, Sun & PH 週六至週日及公眾假期)	\$78

SINGLE ADMISSION TICKET 單次入場 (50 mins/分鐘)#

Weekday 平日 (Mon – Fri 週一至週五)	\$88
Weekend 週末 (Sat, Sun & PH 週六至週日及公眾假期)	\$118

#1 Same price applies for child or adult. Children under 120cm tall must be accompanied by a paying adult.
 大小同價/ 身高未足120cm小朋友需由已購票之成人陪伴入場

#2 Baby below 24 months old can enter for free with another paying child and paying adult.
 未滿24個月的幼兒可由已付門票的小朋友及已付門票的成人陪同下入場免費



KIZTOPIA FRIENDS JUMPTOPIA FIESTA KIZTOPIA朋友的 彈跳嘉年華



! 繁忙時間需排隊輪候參與
Please queue up during peak hours.

01 Drago's Climbing Easter Egg **★ Highly Recommended** 復活蛋大冒險 **強烈推介**

Meet Drago, the star of our towering 6.5-meter giant bouncy castle! Feel the thrill, hunt for hidden Easter eggs and become the ultimate prince or princess!

今年Drago以年度主角身份凱旋歸來! 為小朋友們帶來了全新6.5米高超巨型彈跳城堡, 當中最吸睛必選超刺激巨型充氣滑梯! 立即跟著Drago一起勇敢滑下去吧! 城堡內還埋藏了多隻巨型復活蛋, 看誰能找到最多的復活蛋, 誰就是真正的冒險王子或冒險公主啦!

02 Honey's Easter Pool 復活節波波池

Bounce into fun with Honey! Our colorful 3-meter-wide ball pit and giant inflatable climbing setup are perfect for your little one to play and explore. Let the good times roll!

嘉年華又點少得波波池? 小蜜蜂Honey帶來了直徑達3米的色彩繽紛波波池! 搭配巨型充氣攀爬設施, 挑戰小朋友的身手, 盡情放電~

03 Easter Egg Stunt Competition 爭霸戰: 復活節特技競賽

Compete to grab the most Easter eggs! Test your skills and perseverance to become the ultimate winner!

參加者需要憑藉出色的技巧和頑強的毅力竭盡所能搶到最多的復活蛋, 才能成為最終的贏家! 立即展現你的非凡技術, 爭奪勝利吧! Let's Do It!

04 Jumptopia Battle Arena 激鬥擂台

Test your balance at our all new Jumptopia arena! Compete head-to-head as you and your friends try to knock each other off. Last one standing claims victory!

有膽量來挑戰Jumptopia全新的激鬥擂台嗎? 展現你的勇氣、技巧和毅力! 看看誰將在這場比賽中脫穎而出成為全場焦點?

05 Bell's Whack-a-Mole 撲傻瓜 **★ Highly Recommended** **強烈推介**

Step into our new Bell's Whack-A-Mole! Test your reflexes and focus as you dodge and duck. One misstep and you're out! Can you be the ultimate champ?

全新遊戲Bell Bell撲傻瓜, 考驗小朋友即時反應力及專注力, 稍一不慎就會被Bell Bell直接KO啦! 看看誰能於遊戲中待到最後?

06 Kiztopia Friends Arena 遊戲競技場

Take a breather at Kiztopia Friends Arena and try out various fun mini games such as Tiger, Happy, and Eli's Shakers! Recharge, energize and hit the slides again!

完成多項競技項目, 小朋友可以在各個迷你遊戲中再作挑戰或稍作休息; 坐上Tiger, Happy和Eli的搖搖樂, 感受騎馬的樂趣, 好好休息後, 儲足體力再重新挑戰!

OPERATING HOURS 營業時間

Weekdays 週一至週五: 12nn – 8pm (16 sessions daily 每天共16節)

Weekends 週六至週日及公眾假期: 10am – 8pm (20 sessions daily 每天共20節)

Sessions are 25 minutes each, with a 10-minute cleaning break after every two sessions.

每節25分鐘, 每2節玩樂時間結束後將進行10分鐘清潔

Please refer to our website for latest operating hours. 請參閱我們的網站以了解最新的營業時間

GET IN TOUCH 聯絡我們

✉ hello@kiztopia.com.hk 🌐 www.kiztopia.com.hk 📱 Kiztopiahk ☎ +852-6936 4663

Event Hashtag: #jumptopiahk #EasterFiesta